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Abstract (en)
The drive of the hammer drill (1) is assembled of a vertically positioned rotor shaft (3) with a rotor assembly (4) attached at one end and a drive
pinion (5) driving the hammer unit (6) with a bolt (7) positioned off center and engaging with the hammer gear (8) attached to the opposite end. A
fan wheel (14) is located at the bottom of the unit. The center of gravity shared by the hammer unit (6) and the electric drive (2) is located on the
hammer axle.

Abstract (de)
Eine Elektrohandwerkzeugmaschine (1) zum zumindest teilweise längs einer Schlagachse (A) schlagenden Antrieb eines Werkzeugs mit einem
Elektromotor (2) mit einer quer zur Schlagachse (A) angeordneten Rotorwelle (3) mit einem Rotorblechpaket (4) und einem Motorritzel (5), welches
eine Schlagwerksbaugruppe (6) mit einem Exzenter (7) über ein Schlagwerksgetriebe (8) kämmend antreibt, wobei das Rotorblechpaket (4)
bezüglich der Schlagachse (A) vollständig diametral zum Schlagwerksgetriebe (8) angeordnet ist.
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